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PROTOKÓŁ NR XXXV/13
z XXXV sesji Rady Miasta Kobyłka

z dnia 28 października 2013 r.

Miejsce – Urząd Miasta Kobyłka
Otwarcie sesji godz. 1630 zamknięcie 2000

Obecnych –15 radnych ( 2 os. spóźniły się )
Lista obecności radnych w załączeniu.

       Ad. 1. Otwarcie XXXV sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady Miasta Pani Ewa Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności obrad
otworzyła XXXV sesję Rady Miasta i powitała gości Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej Pana
Zbigniewa Łukijańczuka, Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Kobyłce Pana Dariusza
Korzeń, Projektanta Hali sportowej w ZSP 3 Panią Joanną Okraska, Kierownika Wydziału Ochrony
Środowiska Pana Zbigniewa Kolatorskiego, Burmistrza Miasta Pana Roberta Roguskiego, Zastępcę
Burmistrza Piotra Grubka, Zastępcę Burmistrza Karinę Jaźwińską, Sekretarz Miasta Panią Elżbietę
Radwan, Skarbnik Miasta Panią Grażynę Mościcką, radcę prawnego Marcina Pańczyka,
przedstawicieli prasy Pana Tadeusza Ślepowrońkiego – Życie Powiatu na Mazowszu i Pana Marka
Chrzanowskiego redaktora Wieści Podwarszawskich, mieszkańców i radnych.

    Ad. 2. Przyjęcie porządku XXXV sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek.
Porządek został przyjęty jednogłośnie 13 głosów za.

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XXXIV sesji RM.

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu
z XXXIV sesji RM. Protokół zostały przyjęty jednogłośnie -12 głosów za, 1 głos wstrzymujący.

Ad. 4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności między sesjami

Przewodnicząca Ewa Jaźwińska odczytała sprawozdanie z działalności między sesjami (mat.
w zał.).

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami.

Burmistrz Robert Roguski odczytał sprawozdanie z działalności między sesjami (mat. w zał.).

Ad. 6. Działalność Komisariatu Policji w Kobyłce.

Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Kobyłce przedstawił Zastępca Komendanta
Komisariatu Policji w Kobyłce Dariusz Korzeń ( mat.w zał.).

Dyskusja:
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Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poprosiła o skontrolowanie ulicy Orzeszkowej
i Reymonta, które tarasowane są przez samochody ciężarowe.

Radna Renata Dudek zgłosiła problem quadów, które w niewłaściwy sposób poruszają się
po drogach Miasta.

Radny Piotr Karpienia zgłosił problem nawożenia (brudzenia) przez samochody ciężarowe
wykonawców deweloperów ziemi na ulice miasta.

Radny Artur Janaszek zwrócił się z prośbą o częstsze kontrole placów zabaw.

Ad. 7. Działalność Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce.

Sprawozdanie z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobyłce udzielił Prezes Zbigniew
Łukijańczuk.

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka  na lata 2013-2024.

Informacji na temat wyświetlonego projektu uchwały udzieliła Skarbnik Miasta Grażyna
Mościcka.
Projekt uchwały został wyświetlony.

Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Dyskusji brak.
Stanowiska komisji za przejęciem uchwały.
Uchwała XXXV/336/13 została podjęta jednogłośnie – 15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Kobyłka na
rok 2013.
Informacji na temat wyświetlonego projektu uchwały udzieliła Skarbnik Miasta Grażyna

Mościcka.
Projekt uchwały został wyświetlony.
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Dyskusji brak.
Stanowiska komisji za przejęciem uchwały.
Uchwała XXXV/337/13 została podjęta – 15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych,
których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Kobyłka.

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących
projektu uchwały.
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Projekt uchwały został wyświetlony.
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały.
Dyskusja:
Radna Hanna Witt zapytała o przystanki autobusu nocnego zlokalizowane przy ul. Zauskiego
i ks. Marmo. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska oraz Zastępca
Burmistrza Piotr Grubek.
Radny Konrad Kostrzewa poinformował i złym stanie przystanków autobusowych na Marecie przy
ulicy Zagańczyka w kierunku Wołomina. Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Karina
Jaźwińska oraz Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.
Uchwała XXXV/338/13 została podjęta – 14 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw.

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do
opracowania i wdrażania „Planu gospodarki niskoemisyjnej Miasta Kobyłka”.

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących
projektu uchwały.
Projekt uchwały został wyświetlony.
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały.
Uchwała XXXV/339/13 została podjęta jednogłośnie – 15 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw.

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników
bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie Miasta Kobyłka.

Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących
projektu uchwały.
Projekt uchwały został wyświetlony.
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały.
Uchwała XXXV/339/13 została podjęta - 14 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw.

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydawania Biuletynu Informacyjnego
Miasta Kobyłka.

Sekretarz Miasta Elżbieta Radwan udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu
uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Hanna Łach odczytała opinię mecenasa w w/w sprawie.
Dyskusja:
Radny Przemysław Majewski zapytał o prawo rejestracji. Odpowiedzi udzielił mecenas

Marcin Pańczyk.
Radna Renata Dudek zapytała czy Urząd będzie wydawał Kobyłka.pl czy Kobyłczanin.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Robert Roguski.
Trwała dyskusja o częstotliwości wydawania Kobyłczanina, w której udział wzięli Radny

Andrzej Godlewski, Konrad Kostrzewa, Przewodnicząca Ewa Jaźwińska.
Prezes MKS Wicher zasugerował, aby dopisać do treści uchwały w §2    „i sportowe”
Przewodnicząca wniosła o dopisanie do §2  „i sportowe”
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Głosowanie wniosku 13 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw.
Projekt uchwały został wyświetlony.
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono.
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały.
Uchwała XXXV/340/13 została podjęta - 13 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw.

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska ogłosiła 5 minut przerwy.
Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.

Ad. 14. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska powitała gości: Projektantkę Hali Sportowej przy ZSP3
Panią Joannę Okraskę oraz Dyrektora ZSP3 Pana Tomasza Szturo.
Pani projektant szczegółowo omówiła projekt oraz jego zmiany. Następnie Dyrektor Szkoły ZSP3
Tomasz Szturo uzasadnił potrzebę i korzyści wybudowania hali.

Radna Małgorzata Fortuna zgłosiła problem uciążliwego kuranta, który zostały umieszczony na
budynku SKBanku.

Radny Artur Janaszek zapytał o inwestycję kolejową, na którą uzyskał odpowiedź od Zastępcy
Burmistrza

Radny Przemysław Majewski zawnioskował o przejście dla pieszych u zbiegu ulic Dworskiej
i Kościelnej.

Radny Majewski zwrócił również uwagę na nieaktualne zarządzenie Burmistrza Miasta dot.
dostępu do informacji publicznej, które znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej.
Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta Elżbieta Radwan.

Radny Piotr Karpienia zgłosił problem nawożenia przez wykonawców dewelopera (samochody
ciężarowe) ziemi na ul. Olszewskiego (zabłocona nawierzchnia ulicy).

Radny Karpienia zgłosił również, że w ulicy Olszewskiego znajdują się niezabezpieczone wcinki
do nowopowstałych budynków.

Radny Konrad Kostrzewa zwrócił uwagę na brak świetlenia w dzielnicy zalasek i maciołki.
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Grubek.

Radny Majewski zawnioskował o zmianę pory włączania oświetlenia ulicznego na późniejszą.

Radny Bogdan Zbyszyński zapytał na jakim etapie są rozmowy o Wspólnym Bilecie oraz
o możliwość powrotu Wspólnego Biletu. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Robert Roguski
oraz Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska.
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      Ad.15.  Zamknięcie XXXV sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady E. Jaźwińska zamknęła XXXV sesję. Rady Miasta
i poinformowała, że następna sesja planowana jest na 27 listopada 2013 r. o dokładnym terminie
Radni zostaną poinformowani przez pracownika Biura Rady Miasta.

Protokołowała:                                                     Przewodnicząca Rady Miasta Kobyłka

Agata Gawrych Ewa Jaźwińska


